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Zápis ze zasedání AS UK dne 11. května 2018 

 

 

 

1.  Zahájení a určení skrutátorů 

 

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, v 10:00 hod. přivítal přítomné členy AS UK i hosty, zahájil                   

zasedání a předal za JUDr. Jiřího Hřebejka, Ph.D. osvědčení novým členům AS UK. 

 

Osvědčení převzali:  

 

Metoděj Renza (3. LF) 

David Vopřada, Dr. (KTF) 

 

Ustanovení komisí pro tajné hlasování 

 

Navrženi byli: Mgr. Jakub Marek, Ph.D. (FHS), Jakub Horký (PF), Mgr. David Pavlorek (FF) 

Předsedou volební komise byl zvolen:  Jakub Horký (PF) 

Hlasování o komisi pro tajné hlasování 

Pro 38, proti 0, zdržel se 2 

Schváleno 

 

Skrutátory byli určeni: Doc. Ing. František Zahálka, Ph.D. (FTVS), Benjamin Roll (ETF), Metoděj Renza (3. LF) 

Program zasedání AS UK 

  

Předsednictvo AS UK na svém zasedání dne 26. dubna 2018 navrhlo program zasedání AS UK. Program byl                 

rozeslán členům AS UK a spolu s podkladovými materiály zveřejněn na internetových stránkách senátu. 

 

1. Zahájení, určení skrutátorů a procesní úprava hlasování 

2. Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS UK konaného dne 6. dubna 2018 

3. Vystoupení J. M. pana rektora 

4. Principy rozdělování příspěvků a dotací na Univerzitě Karlově pro rok 2019 

5. Bonifikace programu Progres pro rok 2018  

6. Návrh rozpočtu a střednědobého výhledu UK 

7. Návrh založení dceřiné společnosti UK 

8. Vnitřní předpisy UK 

9. Vnitřní předpisy fakult 

10. Právní jednání 

11. Volba člena Rady pro vnitřní hodnocení  

12. Volba člena Hlavní volební komise 

13. Nominace členů dozorčí rady dceřiné společnosti UK 

14. Informace z pracovních komisí 

15. Informace z Rady vysokých škol 

16. Různé 

 

Zrušení bodu č. 12 

 
Návrh usnesení: 



„AS UK schválil program zasedání.” 

  

Hlasování 

Pro 40, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

  

 

2. Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS UK konaného dne 6. dubna 2018 

 

Eliška Kryčerová, tajemnice AS UK, informovala o tom, že nebyly doručeny žádné připomínky k předloženému              

návrhu zápisu ze zasedání AS UK konaného dne 6. dubna 2018.  

 

Návrh usnesení: 

„AS UK schválil zápis ze zasedání AS UK konaného dne 6. dubna 2018.” 

Hlasování 

Pro 38, proti 0, zdržel se 3 

Schváleno 

 

 

3. Vystoupení J. M. pana rektora 

 

V úvodu prof. MUDr. Tomáš Zima, DrSc., MBA (dále jen ”J. M. pan rektor”) informoval plénum AS UK o                   

proběhlé schůzce se zástupci vlády a rozpočtu MŠMT a o uvolněných prostředcích na vědu. Dále sdělil, že jsou                  

připravena dvě nová opatření rektora k doktorskému studiu a koordinačním radám v této souvislosti zmínil               

výzvu k aktualizaci oborových rad a závěrečnou fázi elektronické formy SZZ. V souvislosti s Radou pro vnitřní                 

hodnocení sdělil, že probíhá překládání spisů. Mezinárodní rada se zabývala systémem hodnocení,            

METODIKA17+ je v současné podobě v řešení na úrovni rady. Ve spojení s tradičními podzimními oslavami                

sdělil, že probíhají přípravy k 28. říjnu a 17. listopadu na Albertově, kde se aktuálně jedná o svěření ulice do                    

správy UK, která pro tuto věc získala i podporu ČVUT. V oblasti mobilit J.M. pan rektor sdělil, že s 4EU                    

probíhá řada konferenčních hovorů, schůzí a aktivních jednání, kde jsou konzultovány podněty z fakult. U               

problematiky Studijního informačního systému sdělil, že k 21. květnu 2018 vznikne komise, která se bude               

zabývat posuzováním priority požadavků na změny systému tak, aby nedocházelo k upozaďování            

celouniverzitních priorit. Dále informoval o současném stavu OP VVV a o nových výzvách, které budou               

vyhlášeny v podzimním období. Závěrem konstatoval, že přesné počty uchazečů o studium ještě nejsou k               

dispozici a pozval senátory a senátorky na výstavu výročí Univerzity a ČR. 

 

Rozprava  

 

Doc. RNDr. Fatima Cvrčková, Dr.rer.nat. (PřF) se dotázala na podporu programu UNCE. 

J.M. pan rektor jí odpověděl, že s ohledem na krácení rozpočtu na vědu o 2 mld. Kč další UNCE letos vypsány                     

nebudou, ačkoliv vzhledem k ušetřeným financím by měla mít věda na UK stejnou podporu. 

 

Doc. RNDr. Fatima Cvrčková, Dr.rer.nat. (PřF) se dále zeptala, zda je částka vyhrazená pro program PRIMUS                

fixní. 

J. M. pan rektor reagoval, že jakmile bude provedena evaluace a prokáže-li se méně přihlášek, bude částka                 

do budoucna ponížena. 

 

J. M. pan rektor doplnil dále informace k GDPR a nově vzniklému opatření rektora, které vzniklo z pracovní                  

skupiny, která tuto problematiku řeší již rok. Pověřeným člověkem pro ochranu osobních údajů jmenoval Mgr.               

Jana Jindru.  

 

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, se zeptal, zda dané OR je napsáno tak, aby pokrylo 

různorodost všech fakult. 

J. M. pan rektor potvrdil, že tomu tak je a že fakulty dále opatřením děkana mohou dané OR zpřesnit. 

 

Mgr. Jakub Marek, Ph.D. (FHS) se dotázal na akreditační proces, jeho průběh a úspěšnost. Prof. PaedDr.                

Radka Wildová, CSc., prorektorka pro koncepci a kvalitu vzdělávací činnosti, poděkovala za dotaz a při té                

příležitosti poděkovala všem, kdo se na aktivitách VH podílejí, neboť zde dochází k velmi dobré spolupráci,                

materiály jsou precisně kontrolovány a v případě potřeby ihned opraveny. Dále uvedla, že prvních 20               

programů prošlo zcela bez problémů a popsala proces a postup při jejich schvalování.  

Mgr. Jakub Marek, Ph.D. (FHS) poděkoval za veškeré informace. 

 

 



Návrh usnesení: 

„AS UK vzal na vědomí informace J. M. pana rektora.” 

Hlasování 

Schváleno tichým souhlasem 

  

 

4. Principy rozdělování příspěvků a dotací na Univerzitě Karlově pro rok 2019 

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo J. M. panu rektorovi, který 

prezentoval informace k principům rozdělování příspěvků a dotací na UK pro rok 2019. 

Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, doplnila informace. 

Doc. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se               

stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné            

stanovisko. 

  

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi.  

 

Doc. RNDr. Fatima Cvrčková, Dr.rer.nat. (PřF) vyjádřila svou nespokojenost nad podobou doprovodné            

dokumentace principů a dále vyjádřila nespokojenost nad tím, že podklady, které byly prezentovány na              

kulatých stolech a na zasedání Ekonomické komise AS UK nebyly následně poskytnuty senátorům.  

 

J. M. pan rektor, doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, doc. Ing. František Zahálka, Ph.D. (FTVS), 

doc. MUDr. Ondřej Hrušák, Ph.D. (2. LF), PhDr. Petr Jüptner, Ph.D (FSV), doc. RNDr. Jiří Dolejší, CSc. (MFF), 

PhDr. David Greger, Ph.D. (PedF) důrazně akcentovali, že letos byla principům věnována naprosto mimořádná 

pozornost ve srovnání s kterýmkoliv jiným minulým obdobím, byly uspořádány tři kulaté stoly zahrnující 

vyčerpávající jednání, která vedla k tomuto výslednému solidárnímu návrhu, na kterém se většina shodla, s 

příslibem dalších zlepšení, které je možné uskutečnit v roce následujícím. 

 

Návrh usnesení: 

  

„AS UK na svém zasedání dne 11. května 2018 schválil Principy rozdělování příspěvků a dotací na Univerzitě                 

Karlově pro rok 2019.“ 

 

Hlasování 

Pro 37, proti 1, zdržel se 2 

Schváleno 

 

5. Bonifikace Programu Progres pro rok 2018 

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo J. M. panu rektorovi, který 

prezentoval informace k předloženému materiálu. 

Prof. PhDr. Ing. Jan Royt, Ph.D., prorektor pro tvůrčí a ediční činnost, ho doplnil. 

Doc. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se               

stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné            

stanovisko. 

  

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi. Nebyl vznesen žádný                

podnět. 

 

Návrh usnesení: 

  

„AS UK schválil Bonifikaci programu Progres pro rok 2018.“ 

 

Hlasování 



Pro 36, proti 0, zdržel se 2 

Schváleno 

 

6. Návrh rozpočtu a střednědobého výhledu UK 

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo J. M. panu rektorovi, který 

prezentoval informace předloženému materiálu. 

Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, ho doplnila. 

Doc. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se               

stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné            

stanovisko. 

  

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi. Nebyl vznesen žádný                

podnět. 

 

Návrh usnesení: 

  

„AS UK schválil návrh rozpočtu Univerzity Karlovy na rok 2018 a návrh střednědobého výhledu Univerzity               

Karlovy 2019 a 2020.“ 

 

Hlasování 

Pro 44, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

 

 

7.  Návrh založení dceřiné společnosti UK 

 

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo J. M. panu rektorovi, který 

prezentoval informace předloženému materiálu. 

Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, doplnila informace. 

MUDr. Milan Prášil, M.A., kancléř UK, doplnil informace. 

Doc. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se               

stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné            

stanovisko. 

  

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi. Nebyl vznesen žádný                

podnět. 

  

Návrh usnesení: 

  

„AS UK souhlasí s návrhem založení dceřiné společnosti UK.“ 

 

Hlasování 

Pro 45, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

 

 

8. Vnitřní předpisy UK 

1) Dílčí změna Stipendijního řádu (čj. 121/2018) 

 



Bod uvedl PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, a předal slovo předkladateli J. M. panu rektorovi,                 

který informoval o předloženém návrhu. 

 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, předal slovo JUDr. Ing. Josefu Stašovi, CSc., předsedovi               

Legislativní komise AS UK, který podal bližší informace o předloženém návrhu. 
 
Návrh usnesení: 

  

„AS UK schválil návrh dílčí změny Stipendijního řádu Univerzity Karlovy (čj. 121/2018).“ 
 
Hlasování 

Pro 41, proti 0, zdržel se 1 

Schváleno 
 

2) Dílčí změna vnitřního mzdového předpisu (čj. 117/2018) 

Bod uvedl PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, a předal slovo předkladateli J. M. panu rektorovi,                 

který informoval o předloženém návrhu. 

 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, předal slovo JUDr. Ing. Josefu Stašovi, CSc., předsedovi               

Legislativní komise AS UK, který podal bližší informace o předloženém návrhu. 

 

Návrh usnesení: 

  

„AS UK schválil návrh dílčí změny Vnitřního mzdového předpisu (čj. 117/2018).“ 

 

Hlasování 

Pro 40, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 
 

 

9. Vnitřní předpisy fakult 

 

1) Změna přílohy č. 1 Volebního řádu AS PedF UK (čj. 115/2018) 

 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, předal slovo JUDr. Ing. Josefu Stašovi, CSc., předsedovi               

Legislativní komise AS UK, který podal bližší informace o předloženém návrhu. 

 

Návrh usnesení: 

  

„AS UK schválil návrh změny Volebního řádu AS PedF UK (čj. 115/2018).“ 

 

Hlasování 

Pro 45, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 
 

2) Volební řád AS ETF UK (čj. 148/2018) 

 

PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, předal slovo JUDr. Ing. Josefu Stašovi, CSc., předsedovi               

Legislativní komise AS UK, který podal bližší informace o předloženém návrhu. 

 

Návrh usnesení: 

  

„AS UK schválil návrh Volebního řádu AS ETF UK (čj. 148/2018).“ 

 



Hlasování 

Pro 45, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 
 

 

10.  Právní jednání 

 

Bod uvedl doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK. 

 

a) Dodatek ke smlouvě Mephared 2 

 

Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o podrobnostech smlouvy. 

Doc. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se               

stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné            

stanovisko. 

  

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi. 

  

Návrh usnesení: 

  

„AS UK projednal záměr uzavřít dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo na zhotovení projektové dokumentace na                 

projekt Mephared 2 mezi Univerzitou Karlovou jako objednatelem na straně jedné a Bogle Architects, s.r.o.,               

IČO: 24818321, se sídlem na Revoluční 1502/30, 110 00 Praha 1 jako zhotovitelem na straně druhé, jehož                 

předmětem je změna termínů pro plnění díla spočívajícího ve zhotovení projektové dokumentace, a             

doporučuje předložit ji Správní radě UK k udělení předchozího písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 písm.                 

b) zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, v platném znění, k uzavření smlouvy.“ 

 

Hlasování 

Pro 46, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

 

b) Kupní smlouva pozemek Větrník 

 

Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o podrobnostech smlouvy. 

 

Doc. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se               

stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné            

stanovisko. 

 

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi. 

Do diskuze nebyl vznesen žádný podnět. 

 

Návrh usnesení: 

  

„AS UK projednal záměr uzavřít kupní smlouvu mezi Univerzitou Karlovou jako kupujícím a Ing. Vladimírem               

Nechutným, IČO: 166991822, se sídlem Soukenická 5, 305 51 Plzeň, insolvenčním správcem, Ing. Evou              

Mikulovou, bytem Hlavatého 662/17, 149 00 Praha 4, Zdeňkou Neudertovou, bytem U Trati 460, 364 64                

Bečov na Teplou, Ing. Emmou Trnobranskou, bytem Jablonecká 410/46, 190 00 Praha 9 a Libuší Žákovou,                

bytem Dejvická 555/36, 160 00 Praha 6, jako prodávajícími, a realitní kanceláří LICITOU s.r.o., IČO:               

26328500, se sídlem Keřová 360/7, 301 00 Plzeň, jako vedlejším účastníkem, jejímž předmětem je prodej               

pozemku parc. č. 3569, k. ú. Břevnov, obec Praha, za kupní cenu ve výši 1 809 864,- Kč a doporučuje návrh                     

kupní smlouvy předložit Správní radě UK k vydání předchozího písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 písm.                 

a) zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, v platném znění, k uzavření smlouvy.” 

 

Hlasování 

Pro 46, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

 

c) Dodatek nájemní smlouvy Autocentrum 

 



Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o podrobnostech smlouvy. 

 

Doc. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se               

stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné            

stanovisko. 

  

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi. 

Do diskuze nebyl vznesen žádný podnět. 

  

Návrh usnesení: 

  

„AS UK projednala návrh Dodatku č. 1 k nájemní smlouvě s Autocentrum Plzeň s.r.o. s kladným                

stanoviskem.” 

 

Hlasování 

Pro 46, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

 

d) Kupní smlouva areálu Heyrovského 

 

Ing. Miroslava Oliveriusová, kvestorka UK, informovala členy AS UK o podrobnostech smlouvy. 

 

Doc. Ing. František Zahálka, Ph.D., předseda Ekonomické komise AS UK, seznámil členy AS UK se               

stanoviskem Ekonomické komise AS UK, která doporučila k předloženému materiálu vyjádřit kladné            

stanovisko. 

  

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, otevřel k danému bodu diskuzi. 

Do diskuze nebyl vznesen žádný podnět. 

  

Návrh usnesení: 

  

„AS UK projednal návrh změny v textu kupní smlouvy mezi Univerzitou Karlovou jako kupujícím a Střediskem                

společných činností AV ČR, v. v. i., IČO: 60457856, se sídlem Národní 1009/3, 110 00 Praha 1, jako                  

prodávajícím, jejímž předmětem je koupě pozemků parc. č. st. 1943, parc. č. 200/22 a 200/24, vše v k. ú.                   

Hradec Králové, obec Hradec Králové, za kupní cenu ve výši 1 185 000,- Kč a doporučuje návrh změny kupní                   

smlouvy předložit jSprávní radě UK k vydání předchozího písemného souhlasu podle § 15 odst. 1 písm. a)                 

zák. č. 111/1998 Sb., o vysokých školách, v platném znění, k uzavření smlouvy.” 

 

Hlasování 

Pro 43, proti 0, zdržel se 0 

Schváleno 

 

11.  Volba člena Rady pro vnitřní hodnocení  

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo J. M. panu                 

rektorovi, který prezentoval informace o podrobnostech k volbě. 

Jako zástupci do Rady pro vnitřní hodnocení byli nominováni: 

 

Mgr. Michal Říha (PF)  

Bc. Daniel Pražák (PedF)  

 

Mgr. et Mgr. David Hurný (PřF) vyjádřil svou podporu Mgr. Michalu Říhovi (PF). 

 

Prof. MUDr. Zuzana Moťovská, Ph.D. (3. LF) vyjádřila svou podporu Mgr. Michalu Říhovi (PF). 

 

Doc. MUDr. Ondřej Hrušák, Ph.D. (2. LF) vyjádřil svou podporu Mgr. Michalu Říhovi (PF). 

 

Předseda komise pro tajné hlasování, Jakub Horký (PF), seznámil členy AS UK s procedurou tajného hlasování                

o nominaci zástupců do Rady pro vnitřní hodnocení. 

 



Předseda komise zahájil hlasování. 

  

Poté, co odhlasovali všichni členové AS UK, předseda komise hlasování ukončil. 

  

Výsledky tajného hlasování o nominaci zástupce do Rady pro vnitřní hodnocení : 

 

Vydáno bylo 45 hlasovacích lístků. 

Odevzdáno bylo 45 hlasovacích lístků, z toho 45 platných. 

 

Pro kandidáta Mgr. Michala Říhu (PF)  bylo odevzdáno 35 hlasů ano. 

Pro kandidáta Bc. Daniela Pražáka (PedF) bylo odevzdáno 10 hlasů ano. 

 

Návrh usnesení: 

„AS UK delegoval Mgr. Michala Říhu (PF) za člena Rady pro vnitřní hodnocení.” 

12.  Volba člena Hlavní volební komise 

Bod byl z organizačních důvodů vypuštěn. 

13. Nominace členů dozorčí rady dceřiné společnosti UK 

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a předal slovo J. M. panu                 

rektorovi, který prezentoval informace o podrobnostech k volbě. 

Jako zástupci do dozorčí rady dceřiné společnosti UK byli nominováni: 

 

doc. Mgr. Martin Nečaský, Ph.D. (MFF) 

prof. RNDr. Evžen Amler, CSc. (PřF) 

doc. Ing. František Zahálka, Ph. D. (FTVS)  

 
Předseda komise pro tajné hlasování, Jakub Horký (PF), seznámil členy AS UK s procedurou tajného hlasování                

o nominaci zástupců do dozorčí rady dceřiné společnosti UK. 

 

Předseda komise zahájil hlasování. 

  

Poté, co odhlasovali všichni členové AS UK, předseda komise hlasování ukončil. 

  

Výsledky tajného hlasování o nominaci zástupce do dozorčí rady dceřiné společnosti UK: 

 

Vydáno bylo 45 hlasovacích lístků. 

Odevzdáno bylo 45 hlasovacích lístků, z toho 45 platných. 

 

Pro kandidáta doc. Mgr. Martina Nečaského, Ph.D. (MFF) bylo odevzdáno 44 hlasů ano. 

Pro kandidáta prof. RNDr. Evžena Amlera, CSc. (PřF) bylo odevzdáno 42 hlasů ano. 

Pro kandidáta doc. Ing. Františka Zahálku, Ph. D. (FTVS) bylo odevzdáno 45 hlasů ano. 

 

Návrh usnesení: 

„AS UK delegoval doc. Mgr. Martina Nečaského, Ph.D. (MFF), prof. RNDr. Evžena Amlera, CSc. (PřF), doc. Ing.                 

Františka Zahálku, Ph. D. (FTVS) za členy dozorčí rady dceřiné společnosti UK.” 

 

14. Informace z pracovních komisí 

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, vyzval předsedy pracovních komisí AS UK, aby AS UK 

informovali o činnosti komisí. 

JUDr. Ing. Josef Staša, CSc. (PF), předseda Legislativní komise AS UK, sdělil, že většina agendy spjatá s 

Legislativní komisí AS UK byla již projednána v předchozích bodech. 



Doc. Ing. František Zahálka, Ph.D. (FTVS), předseda Ekonomické komise AS UK, sdělil, že většina agendy 

spjatá s Ekonomickou komisí AS UK byla projednána v předchozích bodech. 

Mgr. Michal Říha (PF), předseda Studijní komise AS UK, sdělil, že Studijní komise AS UK i agenda Studijní 

komise AS UK byla plně projednána v předchozích bodech.  

Mgr. Peter Korcsok (MFF) v zastoupení Bc. Miroslava Čermáka (FSV), předsedy Sociální komise AS UK,               

informoval členy AS UK o tom, že Sociální komise AS UK se zabývala studentskou žádosti o podporu a dílčí                   

změnou Stipendijního řádu (čj. 121/2018). 

  

Tomáš Sychra (3. LF), předseda Ediční komise AS UK, sdělil, že komise se v mezidobí nesešla. 

 

Mgr. Jakub Marek, Ph.D. (FHS), předseda Petiční komise AS UK, uvedl, že Petiční komise AS UK se v mezidobí                   

nesešla. 

  

Návrh usnesení:  

„AS UK vzal na vědomí informace z pracovních komisí.” 

Schváleno tichým souhlasem 

 

15. Informace z Rady vysokých škol 

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, delegát UK v RVŠ, informoval členy AS UK o průběhu                  

zasedání RVŠ, která se i nadále primárně zabývá otázkou znovuotevření Statutu a problematikou GDPR. 

Návrh usnesení: 

 „AS UK vzal na vědomí informace z Rady vysokých škol.” 

Schváleno tichým souhlasem 

  

16. Různé 

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, uvedl bod jednání a informoval o výzvě Národního 

akreditačního úřadu, který hledá hodnotitele.  

Nebyl vznesen žádný podnět. 

 

Návrh usnesení: 

 „AS UK vzal na vědomí informace z bodu Různé.”  

Schváleno tichým souhlasem 

  

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D., předseda AS UK, poděkoval senátorům za jejich účast na zasedání AS UK a                  

oznámil termín příštího zasedání, které se bude konat 15. června 2018 v 10:00 v Malé aule Karolina.                 

Zasedání ukončil v 13:00. 

  

Doc. PhDr. Tomáš Nigrin, Ph.D. 

předseda AS UK  

 

 

Zapsala: Eliška Kryčerová, tajemnice AS UK 

  

 

 


